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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért beszél össze-vissza az EMMI Fóttal 
kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. március 6-án Fülöp Attila szociális ügyekért felelős államtitkár azt nyilatkozta egy 
kereskedelmi csatorna híradójának a fóti Károlyi István Gyermekközpont kapcsán feltett kérdésre, 
hogy „az a céljuk, hogy a gyerekek nevelőszülőkhöz, vagy kisebb lakóotthonokba kerüljenek.”

Rétvári Bence parlamenti államtitkár 2017. szeptember 18-án írásbeli kérdésemre azt válaszolta[1], 
hogy a KIGYK keretében működő 32 férőhelyes speciális gyermekotthoni ellátás új helyszínen 
történő megszervezésére olyan módon kerül sor, hogy az Emberi Erőforrások Minisztériuma 
Speciális Gyermekotthoni Központ, Általános Iskola és Szakiskola zalaegerszegi telephelye 24 
férőhellyel, kalocsai telephelye pedig 8 férőhellyel bővül. A 34 férőhelyes Kísérő Nélküli Kiskorúak
Gyermekotthona és a kísérő nélküli kiskorúak számára biztosított ideiglenes befogadó férőhelyek 
további működtetése az Emberi Erőforrások Minisztérium a Aszódi Javítóintézet, Általános Iskola, 
Szakiskola és Speciális Szakiskola területén, a javítóintézettől elkülönülő, jelenleg nem használt 
volt iskolaépület 48 férőhelyes gyermekotthonná történő átalakításával és ehhez kapcsolódóan 40 
ideiglenes befogadó férőhely létrehozásával fog megvalósulni. A 24 férőhelyes különleges 
gyermekotthoni ellátást a továbbiakban a fővárosi gyermekotthoni hálózat biztosítja átlagos 
szükségletű gyermekeket fogadó férőhelyek különleges gyermekotthoni férőhelyekké történő 
átalakításával, illetve férőhelybővítéssel.

Kérem, válaszoljon arra a kérdésre, hogy az EMMI két államtitkárának mely nyilatkozata felel meg 
a valóságnak?

Meg tudja erősíteni, hogy a fóti gyermekközpontban ellátott gyermekek a zalaegerszegi, kalocsai, 



aszódi és egy budapesti gyermekotthonban kerülnek elhelyezésre?

Amennyiben igen, akkor miért beszél a szociális államtitkár a fóti gyermekek elhelyezése kapcsán a
nevelőszülői kampányról, és miért nem ad egyenes választ arra a kérdésre, hogy mi lesz a fóti 
gyerekekkel?

Várom válaszát!

Budapest, 2019. március 11.

Tisztelettel,

Szél Bernadett

országgyűlési képviselő

[1] http://www.parlament.hu/irom40/17210/17210-0001.pdf
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